
Referat af generalforsamling GF Knolden 

 16. februar 2022 
  

  

 

1. Valg af dirigent. 

 

• Heino Sayk vælges. Dirigenten fastslår, at generalforsamlingen er lovlig og 

beslutningsdygtig. 

• Steen Schüsler tager referat. 

   

2. Formanden aflægger beretning. 

 

• Jesper Faurholm kunne meddele at både formand Peter Toft og bestyrelsesmedlem 

Pedro Zapeda var fraværende pga. corona 

• Beretning er udsendt på forhånd, om som kommentarer blev det fremhævet at det 

ikke er et nøddehegn men et mirabelle hegn, der tænger til beskæring. 

• Der blev rejst spørgsmål om stiers vedligehold er kommunens eller 

grundejerforeningens ansvar. Bestyrelsen følger op. 

• Beretning blev godkendt enstemmigt.   

 

3. Kassereren fremlægger der reviderede regnskab.  

 

• Kasseren påpeger at der på ’foreningens konti’ er negativ rente fra 0 kr. 

• Der blev stillet spørgsmål om græsslåningens pris, som synes høj i betragtning af, 

det tager ca. 10 min. pr. gang. Problemet behandles yderligere under eventuelt. 

• Regnskabet blev godkendt enstemmigt. 

 

 

4. Indkomne forslag 

  

• Bestyrelsen stiller forslag om at fælde det gamle piletræ, som står på nordsiden af 

søen. 

• Forslaget blev vedtaget med den ændring, at træet skulle beskæres i stedet. Synne 

Hoch tilbød at være rådgiver om hvordan.  

 

5. Budget  

 

5.1 Fastsættelse af evt. vederlag til bestyrelsen 

 

• Bestyrelsen foreslår uændret vederlag på kr. 2500 til formand og kasserer og kr. 300 

til øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt. 

 

 

5.2 Budget og kontingent fastlæggelse 

 



• Bestyrelsen foreslår kr. 300 

 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt.  

 

6. Valg af formand 

 

• Peter Toft har meddelt at han ikke genopstiller. Jesper Faurholm, Ulvefodvej 22 blev 

valgt med akklamation. 

 

7. Valg af 1 bestyrelsesmedlem 

 

• Peter Toft, Mosebakken 23 blev valgt, og da Jesper Faurholm er forfremmet til 

formand, er det nødvendigt med en erstatning for ham, og Heino Sayk, Tranebærvej 

9 blev valgt. Dette betyder at Peter Toft er valgt for 2 år og Heino Sayk for 1 år. 

 

 

8. Valg af 2 suppleanter 

 

• Anders Krieger, Mosebakken 17 og Kurt Worsøe, Multebærvej 9 genvalgt med 

akklamation. 

 

9. Valg af 2 revisorer 

 

• Jesper Nielsen, Rypelyngvej 1 og Synne Hoch, Mosebakken 19D  genvalgt med 

akklamation. 

 

10. Valg af 2 revisor-suppleanter 

 

• Bent Jensen, Multebærvej 6 og Else Boe, Tyttebærvej 1 hhv. genvalg og nyvalgt 

med akklamation. 

 

11. Eventuelt 

 

• Som opfølgning på diskussionen om græsslåning af det grønne område, vil vi som 

forsøg undlade at slå græs. Synne Hoch tilbød, at vedligeholde en sti hen over 

området, samt sørge for et område til leg. 

• Der blev påpeget, at parkering på fortov ikke er tilladt, ligesom parkering ud for 

Ulvefodvej 5 er ulovlig og til fare. 

• Synne Hoch vil komme med et forslag vedr. beskæring af mirabelle hegnet til næste 

generalforsamling.  

• Anders Krieger vil forsøge at arrangere en sommerfest. Det blev umuligt sidste år 

pga. corona. 

• Peter Toft vil fra foreningen modtage en vingave for mange års fantastisk arbejde for 

grundejerforeningen 


